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Hustopečští řeší zatížení ulic
H!3toPače - celkové pro
měny se má v následuilcich
letech dočkat okolí křižové-
ho vrchu v Hustopeči(h na
Bře(lalsku, Územni plán
města umožňuje v této části
!ýstavbu rodinných domú,
sfudi€ schválená ved€nlm
íněsta však naráží na ně-
které pŤlpominky oPozlce.

K rozporu do(hází přéde,
všim v otázce doplavnlho
zatiženl Příjezdo\Ťó 3ilnic
a piipadného vybudováni
nových .est do této lokality,
,Poíadní oígány rady mě§ta
projekt nedoporučily, pokud
investoí na své náklady ne,
lybu(luje novou obslužnou
komuĎikaci. Ne že investor
stízn€ na konci zisk a odne,
sou to lidé, kteřl v tokalitě
bydli, a město nakonec po-

staví silnice z€ svého Ťoz
počtu samo," obíátil se na
vedení s \/ý <ou opozični
za§tupitel z občanské de-
mokracie Libor sadílek,

vedeni města se však há-
jl, že zatiž€nost přilehlých
ulic bude v budoumu i při
stoprocentniň za§tavěnl
plochy pn]mě]ná, stejně ja-
ko v dalšich ullclch v€ íněs-
tě. "Členové stavebni komi-
s€ byli pozvani na veřejné
Píoj€dnávánl studie. Došlo i
na otázku, kudy budou
projiždět §tavebni auta.
vš€chny pomatky j§ou za-
hmutévprojektu,ato
včetně finančni kalkuláce
úpra!ry vozovky na náklady
inve§toía," rca8ovala hu§-
topeč§ká §taío§tka Hana
Potměšilová. {b.r)


